
DEN NORSKE KIRKE 

Overhalla menighetsråd 

 
Møtende: Arnt Olav Bruun, Bjørg Himo, Mona Solum Galguften, Arild E Estensen, 
Marita Grande Furulund, Robin Angelo, Astrid Marie Bakken, Hilde Aas, Bernt Harald 
Opdal. 
 

Møte i Overhalla menighetsråd 

Tid: 12 november 2024 kl. 19.00 

Sted: Overhalla kommunehus, Grydelandssalen. 
 

Saksliste:  

 
57/24 Godkjenning av innkalling og underskrift på referat 10.10.2023. 
       Innkalling godkjent og referat underskrevet av deltagende fra forrige møte. 
 
58/24 Orienteringssaker. 
- Liste over utstyr i kirkene 

Astrid la frem inventarlister for h.h.v. Ranem og Skage kirke. Kirkeverge Magne 
Bergslid ønsker at listene, som ikke er oppdatert på mange år, oppdateres pr. 
d.d. og da med nye bilder. Eiendeler som er lagret andre steder utenom kirkene 
skal også med. Bl.a. ev. eiendeler på prestegården må da sjekkes opp. 
Arild og Astrid Marie følger opp dette. 

- NMS – Blånildalen. 
NMS har fått menighetsrådets mail-adresse for senere korrespondanse. Vedtak 
om ev. bidrag fra oss tas på neste møte. 

- 1. kommende søndag, 17.11.24, kl. 11 i Skage kirke, blir Astrid Riibe Kleven 
Åsum innsatt som ny prest i Overhalla Menighet. Oppfordring til alle om å delta. 
Astrid Marie stiller med blomster fra menighetsrådet, og til kirkekaffen bidrar 
rådet med wales-kringle og boller.     
 

59/24 Gjennomgang av årshjul. 
 

Gjeldende årshjul f.o.m. nov.-24 t.o.m. mai-25 ble gjennomgått. 
Flere aksjonspunkt ble tatt opp og årshjulet oppdateres med disse pluss 
endringer av allerede innlagte punkt. Robin oppdaterer årshjulet, og sender dette 
til Randi for lagring på menighetens hjemmeside. (kirken.namdal.no under 
Overhalla menighet). 

 
 
60/24 Gjennomgang av regnskap. 
- Astrid refererte fra møtet i Namsos 09.10.24 
- Antall overskrifter/prosjekter i regnskapet, som ble etterlyst på ovennevnte møte, 

ser Arnt og Robin på når de skal lage forslag til budsjett for 2025. Legges frem på 
desember-møtet. 

- Alterblomster skal dekkes av blomsterfondet; ikke av private midler. 
  
 



61/24 Gjennomgang av kapittel 6 i håndboka. 
     Astrid Marie gjennomgikk kapittelet. 
 
62/24 Valg av leder og nestleder i Overhalla menighetsråd 

Astrid Marie og Arnt ble valgt med akklamasjon for ett nytt år i sine verv som 
h.h.v. leder og nestleder. 
 

63/24 Eventuelt 
Robin informerte om status innbetalinger i f.m. konfirmantjubileet-24, der 

påminnelse til de som ikke har betalt, er sendt ut. Av de som deltok på middagen 

var dette 3 personer. 

Astrid Marie opplyste at kirkekontoret etter hvert vil flytte tilbake til tidligere lokaler i 

1. etasje på kommunehuset. Dette grunnet høy leie på eksisterende kontorer. Noe 

bygningsmessige endringer vil bli gjort på de gamle kontorene, slik at de vil 

fungere bedre enn tidligere. 

Ellers er signalene fra Fellesrådet og de tilhørende kommunene at tilskuddene 

fremover med stor sannsynlighet vil bli redusert. Menighetsrådet må se på 

hvordan vi kan redusere dette gapet med å endre fordelingene av tilgjengelige 

midler fremover. 

Noe som må hensyntas i det forestående budsjettarbeidet. 

 

Robin Angelo 
Referent 
 
 
Vi bekrefter med våre underskrifter at møtebok stemmer med behandling i møtet. 
 


